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Verksamhetsplan 2021 för Glasrikets GK. 
 
Den övergripande målsättningen är att driva och utveckla klubben och hela golfanläggningen 
med utgångspunkt från golfsportens spelidé och idrottsliga krav. Klubben skall på ett miljö-
mässigt och i övrigt på bästa sätt eftersträva sina målsättningar och alltid ha följande i 
åtanke: 
Med vår idrottsverksamhet avser vi all verksamhet som syftar till att vi som medlemmar i alla 
åldrar blir bättre och aktivare som golfspelare genom att i organiserad form utbilda, 
vidareutbilda oss, träna och tävla. 
 
 
Inledning. 
 
Klubben har en tydlig vision att vara Smålands trivsammaste klubb genom att erbjuda värden för 
golfare på alla nivåer.  
 
2020 har för många verksamheter inneburit ett omvälvande och svårhanterbart år. Vår klubb är 
inget undantag. Från att inleda året med positiva tankar kring vår verksamhet. Blev det en väldigt 
orolig tid i samband med det kraftiga utbrottet av Covid-19 i vår omgivning och närhet under våren. 
För att sedan övergår till att hela golfsverige fått ett uppsving som saknar motstycke, när väl 
säsongen kunde komma igång. Golfen har under året varit en av de få aktiviteter som varit mer eller 
mindre befriade från påverkan. Till dagens datum har vi ännu inte sett slutet på pandemin och lär få 
leva med situationen under en lång tid framöver. Hur den kommer påverka 2021 och framåt är 
vanskligt att sia om, men vi kan konstatera att vi fått fler golfspelare som spelar fler golfrundor 
under 2020 än någonsin tidigare. Rent ekonomiskt ser vi ökningen, men ökningen påverkar även 
belastningen på vår personal och då i synnerhet på banan. Här gäller det att balansera för att hitta en 
rimlig nivå. Det gäller inte minst när det gäller klubbens arbetsgivaransvar. Vi måste se till att vi är 
rätt bemannade för att möta medlemmars såsom gästers krav på kvalité såsom tillgänglighet.     
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Styrelsen. 
 

• Styrelsen har i sitt arbete fyra ledord som värdegrund och som skall genomsyra all 
verksamhet och beslut som fattas. Ledorden är Trivsamhet, Prestigelöst, Kvalitet och 
Tillgänglighet. 

• För att på både lång och kort sikt kunna driva verksamheten vidare framåt fordras att 
klubben även fortsatt har en stabil och god ekonomi. 

• Styrelsen har en rullande treårsplan för medlemsutveckling, organisation, anläggningen, 
idrottsverksamheten och ekonomi. 

• Styrelsen kommer under det kommande verksamhetsåret verka för fördjupat samarbete 
mellan klubbarna inom vår region då vi tror att detta gynnar utvecklingen av golfsporten i 
stort. 

 
 

Medlemsutveckling. 
 

• Klubben har idag (september 2020) totalt 1 645 (1 539 sep 2019) medlemmar, varav 842 
(797 2019) fullbetalande seniorer och därtill kommer 154 (180 2019) 
introduktionsmedlemmar.                
Målsättningen är fortsatt att klubben skall ha 850 fullbetalande seniorer. Till det kan kopplas 
att vi har 1 250 spelrätter som medlemmar och klubben äger. Målsättningen är att i 
förlängningen se till att alla spelrätter tillhör aktiva medlemmar. Därför är det av betydelse 
att spelrätterna får ett högre värde. Vi ser att överlåtelserna av spelrätter ökar. En del i det är 
att vi ökar skillnaden i spelavgift mellan medlemmar som har en spelrätt och de som är 
medlemmar utan spelrätt. 

• Antalet aktiva medlemmar i åldrarna upp till 21 år är 173 (137 2019). Under 2020 har den 
negativa trenden brutits, men antalet flickor är aktiva som medlemmar har inte ökat. Vi har 
under 2020 inte nått upp till den målsättning, att under 2020 öka till 200. Vi ser dock en 
markant ökning av antalet unga spelare på väldigt hög nivå, som kommer ge oss möjligheten 
att vara en attraktiv klubb i framtiden. Den stora förtjänsten, att nivån höjts på våra yngre 
spelare, är till stor del den insats som våra tränare gör. Därför är det av väldigt stor betydelse 
att vi fortsätter att ha en träningsmiljö i toppskick samt kvalificerade tränare. 
 
 
 

• Målsättningen är att höja andelen aktiva kvinnliga medlemmar. Tyvärr har vi under 2020 
inte lyckats med målsättningen utan klubben ligger kvar på en nivå runt 20%. Detta är ett 
problem som riskerar att leda till att kvarvarande kvinnor blir än mer marginaliserade, att 
klubben väljs bort av nya presumtiva medlemmar samt att greenfeespelare, sponsorer och 
det omgivande samhället inte uppfattar klubben som välkomnande, jämställd eller intressant.                                                                           
Under 2021 kommer klubben därför fortsätta ett fördjupad ansträngning att göras för att öka 
antalet kvinnor. Klubben har under 2020 fortsatt det arbetat strukturerat i Svenska  
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Golfförbundet satsning på Vision 50/50. Önskvärt är att vi under 2022 är uppe i 27% andel 
kvinnor och under 2024 har fått en sådan effekt på arbetet att andelen kvinnor uppgår till 
35%. Vision 50/50 lämnar en egen verksamhetsplan, som bifogas separat till 
verksamhetsplanen. 

 
Organisation. 
 

• Styrelsen konstaterar med stor tillfredsställelse att valberedningen består av en man och två 
kvinnor, samtliga mycket kompetenta för sitt uppdrag och har ett stort engagemang för sitt 
uppdrag. En engagerad valberedning är oerhört viktig för att föreningen har en vital och 
kompetent styrelse. 

 
• Styrelsen kommer fortsatt att verka för att det finns lämpliga kommittéer och att dessa 

fungerar tillfredsställelse. Banutvecklingskommittén har glädjande under 2020 arbetat 
strukturerat med förbättringsförslag på vår anläggning. I verksamhetsplanen för 2020 valde 
vi att prioritera att få till en fungerande Fastighetskomimtté. Detta har fallit väl ut och under 
2020 har vi fått en väl fungerande Fastighetskommitté som kan hantera allmänna och 
dagliga fastighetsfrågor.   

 
Ekonomi. 
 

• Det är av yttersta vikt att likviditeten är fortsatt god. 
• Styrelsen har sedan tidigare en målsättning att årsresultat skall vara minst 500 000 kr. Denna 

målsättning kvarstår. 
• Klubben skall även 2021 fortsätta amortera på banklånen. Under 2020 har vi fortsatt 

diskussionerna med banken om en justering av räntan nedåt samt ett lånelöfte för kommande 
investeringar. Detta i syfte att vi, när behov finns, kan ta nya krediter om det behövs för att 
väsentligt förbättra anläggningen. Under hösten 2020 har en förnyad värdering skett av 
fastigheten, vilket är ett led i att säkerställa våra kommande behov samt även få ner 
räntekostnaderna.  
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Banutvecklingskommittén. 
 

• Under säsongen 2020 har de förändringar genomförts som påbörjades i slutet av 2019. Det 
är anläggandet av nya bunkrar på hålen 4, 7 och 13 samt att spel nu också kan ske från tee 
60. De synpunkter som framkommit från medlemmar på dessa förändringar har varit 
övervägande positivt. Starten av fotbollsgolfen har också varit mycket lyckosam med 
uppemot 6 000 besökare under första året. 

• Vårt arbete för framtiden (2021 och framåt) i kommittén är nu huvudsakligen inriktat på att 
ta fram en utvecklingsplan för stora banan. En utgångspunkt för detta arbete är att göra 
banan både design- och spelmässigt attraktiv.  

• Vi har gemensamt besiktigat hål för hål och dokumenterat förslag på förändringar både på 
kort och lång sikt. En del av dessa förbättringar har redan påbörjats under hösten, ex vis. 
omgrävningen av diket och högra sidan av fairway på hål 2. Våra förslag kommer att 
sammanställas i ett dokument (Utvecklingsplan för Stora Banan) och presenteras för 
styrelsen under hösten. 

• Stig Malm har tillsammans med Rojel Karlsson också besiktigat Pay&Playbanan. Det har 
också sammanställts i en plan för förändringar som under hösten ska behandlas av BUK och 
kommer att presenteras för styrelsen. De förändringar som föreslås är framförallt bättre 
skyltning till banan redan vid klubbhuset, bättre skyltningar till nästa hål, 
avståndsmarkeringar från tee till green på resp. utslagsplats och ökade klippbredder av 
fairway för att minska letande efter bollar i ruffen speciellt på hålen 2, 3 och 6. 

 
 
 
Damkommittén. 
 

• Sedan fyra  år tillbaka spelar vi seniorgolf och vår plan är att fortsätta detta samarbete och 
genomföra gemensamma tävlingar tisdagar och onsdagar. På tisdagarna blir det spel över 9-
hål  och på onsdagar 18-hålstävlingar.  På tisdagarna har vi ibland lite ”lekfullheter” ex spela 
bara putter och en sjua. 

 
• Vi kommer att behålla och utveckla vårt samarbete med Alvesta, Ramkvilla och Växjös 

golfklubbars damkommittéer och genomföra scrambletävlingar. 
  
• Vi kommer också att delta i Damklubban, som är ett utbyte mellan Alvesta, Växjö, Lagan, 

Värnamo, Älmhult och Glasrikets golfklubbar. 
 
• Vi har numera ett D-70 lag i seriespelet och om intresse finns utökar vi till två lag. 
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Fastighetskommittén. 
 

Vi i kommittén har under året 2020 kommit igång med att titta över våra byggnader och konstaterar 

behov inför 2021 och framåt 

 

• LADAN 

Består av omklädningsutrymme, matsal mm för våra medarbetare som sköter vår bana. 

Verkstad där maskiner kan servas och repareras även vintertid. 

Uppställningsytor för maskiner samt plats för sand mm 

Behov av renovering av omklädningsrum, toalett, dusch och matsal samt skapande av 

omklädningsmöjlighet för kvinnor finns ett starkt behov av göra under 2021, tillsammans med detta 

görs energiåtgärder i verkstaden. 

Möjlighet att förvara sand på ett effektivare sätt är ett annat starkt behov för 2021. 

 

• KLUBBHUSET 

En analys av bättre nyttjande kommer att göras tillsammans med översyn av kommande 

organisation för klubben. 

 

• RANGE  

Värme i studion kommer att lösas under hösten 2020 

Ytterligare stolpar för bättre nät kommer att genomföras vintern 2020/21 

Planer för utslagsplatser under tak kommer att analyseras 

 

• PARKERING 

Underlag för ladd-stolpar kommer att tas fram under hösten/vintern 2020/21 

 

• SOLCELLER 

Undersökning av uppsättning av solceller kan ge oss i minskade energikostnader kommer att 

genomföras och då även en payoff-kalkyl  

 

• KIOSK efter 9:an 

Utredning kommer att göras under 2021 

 

• TOALETTER  

Utredning av möjlighet att skapa toalett med värme och vatten utmed banan kommer att göras 
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Off Coursekommittén. 
 
Vintern 2020 – 2021 har vi ambitionen att köra 2 separata arbetslag, ett röjarlag och ett sågarlag. Vi 
har som målsättning, att enligt vår skötselplan, skapa ett variationsrikt träd- och buskskikt. Förutom 
ädellöv ska bärande buskar och träd gynnas. 
Röjarlagets primära målsättning ska vara att för våra golfspelare skapa ett intryck av rena ytor och 
att det ska vara lätt att hitta förlupna bollar. 
Sågarlaget har som målsättning att gallra bland trädbestånden så att det skapas ett luftigt bestånd av 
högstammiga björkar blandat med rönn, sälg ek och bok och som ger ett rent synintryck från banan.  
Innan sågarlaget påbörjar arbetet bör röjarlaget ha röjt undan eventuell undervegetation så att när 
riset till vårkanten är utdraget har det skapats ett område som ser ”rent ut” från banan. 
 
Följande områden prioriteras för röjarlaget: 

• Området mellan parkeringen/husvagnsparkeringen, 3-stugespåret och ranchen 
• Området på högersidan av hål 1  
• Området på både höger- och vänstersidan av hål 2 
• Området mellan hål 3 och vägen 
• Området på både höger och vänstersidan av hål 4 
• Området mellan hål 5 och hål 6 så att tee 49 får mera luft och så att dammen framträder 
• Området mellan hål 11 och hål 12 
• Området mellan hål 12 och hål 13 
• Området på vänstersidan av hål 13 och hål14 
• Området mellan hål 12, 13 och hål 14 
• Området på både höger och vänstersidan av hål 15 
• Området på högersidan av hål 16, ”fårhagen” 
• Området på högersidan av hål 17 
• Området mellan övningsområdet och Fyllerydsvägen 

 
Följande områden prioriteras för sågarlaget: 

• Hål 2. Gallra i trädbeståndet på högersidan 
• Hål 4. Gallra i trädbeståndet på vänstersidan 
• Hål 15, Gallra i trädbeståndet på vänstersidan så att de större träden kan utvecklas bättre och 

röj bland aspslyet. 
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Juniorkommittén. 
 

Juniorkommittén upprättar en separat verksamhetsplan för 2020-2022, här följer ett utdrag 
från verksamheten och verksamhetsplanen 20210: 

Syfte 
• Att bedriva golfverksamhet för juniorer i ålder 6- 21år  

Vision 

• Att bedriva en golfverksamhet för juniorer med hög kvalitet 
• Att uppnå en god klubbkänsla samt att ha engagerade juniormedlemmar 
• Att ha distriktets bästa träningsmöjligheter för juniorer 
• Möjlighet att utvecklas som golfspelare efter egen förmåga och ambition 
• En social samvaro som bygger på gemenskap, glädje där alla får vara med 
• En naturlig och självklar samlingsplats för juniorer med intresse för golf 
• Skapa möjlighet för ett livslångt golfande 
 

Mål 
• Öka antalet golftränande juniorer i Glasrikets GK 
• Riktade rekryteringsinsatser för att få in fler tjejer 
• Öka antalet juniormedlemmar i Glasrikets GK 
• Arbeta för att Glasrikets GK bygger övningsområden för golfäventyret, 30-50-100m 

bana- klart 2020 
• Underlätta förvaringsmöjligheterna för juniorernas utrustning- klart 2020 
• Öka samarbetet mellan klubbarna i regionen 
• Skapa möjligheter för juniorerna att börja tävla på olika nivåer 

 

Beskrivning av aktuell verksamhet: 
Under året har vi verksamhet för följande delar av juniorgolfen  
1. Golfkul 
2. Bredd 
3. Utveckling 
4. Future 

 
  Tänkbara rekryteringsaktiviteter   

1. Bjuda in skolklasser till att prova på golf  
2. Åka ut till skolor för att introducera golf  
3. Utbilda idrottslärare så att de kan ha golf på schemat (och raster)  
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4. Uppmana befintliga deltagare att ta med sig kompisar  
5. Samverka med annan idrott på orten – ”golf på sommaren, innebandy på vintern”  
6. Bland klubbens egna medlemmar, barn som är medlemmar men inte aktiva eller     
vuxna som kan tänkas känna barn som skulle vilja prova  
7. Riktade aktiviteter för tjejer 

  
 
 
 
 
 
 
 

Medlemskommittén. 
 

• Kommittèns uppdrag är att verka för trivselskapande händelse inom klubben. 
• Både för klubbens medlemmar och gäster av alla kategorier. 
• Kommittèn ska verka både för nya och äldre medlemmar, men särskild vikt skall 

läggas på nybörjare. Målet är att skicka ut e-post till nybörjarna, om hur golfkursen 
varit om det är något som saknas. 

• Vi har fått igång en fadderverksamhet på klubben som kommer att jobbas vidare på 
under året, där vi kommer jobba ihop oss med våra golf Pro. 

• Vi kommer att fortsätta att jobba med tisdagsgolfen så att fler damer kommer på 
våran tid, den har varit mycket uppskattad i år. 

• Att det skall finnas golfvärdar alla helgdagar under säsongen även när det inte är 
tävling. 

• Golfvärdarna uppskattas mycket av såväl green-feegäster som klubbens medlemmar. 
• Årlig medlemsenkät ska genomföras med hjälp av Players 1st, Svenska 

Golförbundets enkätverktyg. 
• Information från klubbordförande via e-post ska sändas medlemmarna kontinuerligt. 
• Kommitteèn kommer att planera och genomföra medlemsfest och arrangemang för 

alla medlemmar 1 gång per år. 
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Miljökommittén. 

 
Med yttre miljö som ledord ska miljökommittén: 
• Ha en fortsatt god kommunikationsnivå mellan styrelse, personal, medlemmar och 

gäster. 
• Ansvara för att klubbens miljöarbete utvecklas genom ständig förnyelse. 
• Få fler medlemmar att engagera sig i miljöarbetet. 
• Förbättra den enskilde medlemmens miljökunnande genom information. 
• Ansvara för den årliga revisionen av vår miljöpolicy. 

 
Med de medel som står till förfogande förbättra miljön genom att: 
• Kontrollera att klubbens målsättning och åtagande avseende miljöfrågor fullgörs. 
• Kontrollera att detta sker i enlighet med lagar och ingångna avtal. 
• Ha en väl fungerande, ändamålsenlig och miljövänlig maskinpark. 
• Ansvara för att kommunicera kring miljövärden och miljöåtgärder. 
• Verka för en ändamålsenlig avfallshantering. 

 
 

Regel- och hcpkommittén. 

Kommittén avser att under verksamhetsåret genomföra och medverka i följande aktiviteter:  
• Genomföra minst två kommittémöten under verksamhetsåret samt vid behov av beslut i 
övriga angelägna frågor överlägga via mejl eller telefonkontakt inom kommittén.  
• Inbjuda klubbens medlemmar till fortbildning och uppfräschning av regelkunskaper i form 
av regelvandring på stora banan. På grund av Covid-19 pandemin ingen annan 
utbildningsform. 
• Medverka vid regelutbildning för nya golfare.  
• Genomföra översyn av klubbens lokala regler inför det kommande spelåret samt vid behov 
medverka till att utforma tillfälliga lokala regler. 
• Ansvara för rätt utformning och placering av markeringar på banan.  
• Besluta i inkommande handicapfrågor. 
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Sponsorkommittén. 

• 2020 har varit ett komplicerat år för kommittén kopplat till pandemin. Trots detta har ett antal 
aktiviteter genomförts och nivån på samarbetspartners har till stora delar behållits. 

• Golfen har många fördelar genom sin bredd på utövare och den sociala betydelsen av en 
attraktiv golfklubb i kommunen. För att möta framtiden är det av stor betydelse om inte 
avgörande att klubben har en tydlig vision och engagerar sig i samhället på olika sätt, utifrån 
de resurser klubben har. Att klubben försöker göra skillnad. Om vi klarar av det är vi för en 
attraktiv samarbetspartner, företag, privatperson eller organisation, det självklara valet.     

• Målet är att visa att vi som klubb gör skillnad genom att visa på vår samhällsnytta och vad vi 
kan ge för mervärde.  

• Sponsorkommittén har som inriktning att i första hand kontakta företag i närområdet t.ex. 
Norremarksområdet, men självklart så tar vi också kontakter med företag i hela Växjö och 
dess närområde.  

• Målsättningen är att sälja in klubbens alla verksamheter där det finns en ömsesidig respekt 
för båda parters verksamhet och värdegrunder. 

• Tillsammans med tävlingskommittén samordnar vi med sponsorer så att årets tävlingar skall 
fungera med prisbord och annat.  

• Ambitionen är att inför 2021 utveckla vårt erbjudande till våra partners. Målsättningen är att 
avsevärt minska antalet spelbrickor, men samtidigt erbjuda våra partners ett mervärde i form 
av aktiviteter, exponering och annat som går väl i linje med båda parters verksamhet. 
Partneravtalet ska ge ett betydande mervärde för alla parter. 

 
Tävlingskommittén. 

För 2021 planerar vi: 
• Att arrangera 12 klubbtävlingar exklusive KM. 
• Att minst en tävling av ovan nämnda tävlingar ska arrangeras där överskottet går till 

välgörande ändamål. 
• Att varje tävling ska ha en huvudsponsor. En tävling utan sponsor arrangeras inte. 
• Att ha ett varierande utbud av tävlingsformer för att locka så många tävlande som möjligt, 

både från Glasrikets GK och från andra klubbar. 
• Att arrangera våra tävlingar på ett sådant sätt att våra tävlanden blir nöjda och återkommer 

samt pratar väl om Glasrikets GK. 
• Driva klubbens tävlingsverksamhet på ett sådant sätt att det ger ett ekonomiskt överskott. 
• Att arrangera seriespel eller andra tävlingar vi får tilldelat av Smålands Golfförbund. 
• Skapa ett tydligt upplägg för hur KM ska arrangeras.  

 
 
 

Tävlingskommittén och ett antal tävlingsfunktionärer är de som planerar och genomför klubbens 
tävlingar. Målsättningen inför 2021 är att skapa en organisation för att säkra tillgången av 
tävlingsfunktionärer och tävlingsledare bland våra medlemmar.  
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Seniorkommittén herrar. 
 
Planerade aktiviteter inför vintersäsongen är:  

• Vintergolf på banan, deltagande i Vintercup, när vädret tillåter spel. 
• Ev. träff i klubbstugan eller andra aktiviteter när vädret inte tillåter golf. 
• Deltaga i ideellt arbete på och utanför banan, röjning m m. 
• Släpper pandemin, så kan det bli gympa i Simhallen 

Planerade aktiviteter för sommarsäsongen:  

• Spel varje tisdag och onsdag. Samarbete med damerna. Flaggolf i juni.  
• Sommarcup och matchspel under hela säsongen. 
• Utbyte i Gubbaklubban med klubbarna, Alvesta, Lagan, Älmhult, Växjö.  
• Kristall Cup och Diamant Cup mot Växjö GK i september.  
• Spel om vandringspris mot Ronneby GK i maj och augusti.  
• Deltagande i seriespel, H 70 (2 lag), H80 (1 lag). 
• En vårresa och en höstresa, endagars, tillsammans med damerna. 
• Fortsätta med att få in så mycket information som möjligt på hemsidan. 

 
 
Växjö i oktober 2020 
Glasrikets GK 
Styrelsen 


